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Fråga om förskoleutbyggnad enligt nämndens beslut den 19 april 2012 

 

Farsta SDN beslöt den 19 april 2012 att på grund av den stora bristen på förskoleplatser 

att inrätta två förskoleavdelningar i en f.d. bageri/butikslokal på Filipstadsbacken 18, en 

förskoleavdelning i en tidigare fastighetsskötarlokal på Brunskogsbacken 22 samt en 

förskoleavdelning i den f.d. hemtjänstlokalen på Dejegatan 9. Enligt beslutsunderlaget 

skulle samtliga avdelningar vara i drift under sommaren 2012.  

 

Efter att vi från Vänsterpartiet bedrivit vad som skulle kunna kallas för ”undersökande 

politik” har vi kunnat konstatera att såväl Filipstadsbacken 18 som Brunskogsbacken 22 

kom i drift betydligt senare samt att Dejegatan 9 ännu inte är igång.  

 

Vi undrar därför vad som fördröjde starten av de två förstnämnda Filipstadsbacken 18 och 

Brunskogsbacken 22 samt varför Dejegatan 9 ännu ej är igång?  

 

Vid de tre förskoleavdelningar som är i drift så kunde vi konstatera att utrymmena för 

utomhusvistelse/lek är mycket små. Vid Filipstadsbacken är det mycket svårt att rent 

byggnadstekniskt och utrymmesmässigt kunna skapa en större och säker yta utomhus.  

 

Hur är det tänkt att personalen ska klara detta, är det exempelvis genom att maximalt ha 

en halv avdelning ute i taget, eller finns det andra lösningar som fungerar med de 

personalresurser som finns?  

 

När det gäller Brunskogsbacken har personalen framfört önskemål till förvaltningen om 

att en något större yta utomhus ska avsättas än den nuvarande som i princip bara rymmer 

några barnvagnar.  

 

Har kontakter tagits med fastighetsägaren, Familjebostäder angående detta önskemål från 

personalen? 

 

 

Gunnar Sandell m fl (S)  Lars Bäck (V) 

 

 

 

 

 


